



MYANMAR
Responsible Tourism
Awards



သတင်းထုတ်ပြန်ချက်
Myanmar Responsible Tourism Institute (MRTI)
၂၀၁၈ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၂၀ ရက်
ချက်ချင်း သတင်းထုတ်ပြန်ရန်။

ဆက်သွယ်ရန်၊
Myanmar Responsible Tourism Institute (MRTI)
rtawards@myanmarresponsibletourism.org
+95 (0) 9778158168
+95 (0) 9442625774

မြန်မာ့ တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာဆုကို ဒုတိယအကြိမ်ကျင်းပခြင်း

၂၀၁၈ ခုနှစ်အတွက် မြန်မာ့ တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာဆု (Myanmar Responsible Tourism Awards - MRTA) အကြောင်းကို ဇူလိုင်လ ၂၀ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်၌ မိတ်ဆက်ပြောကြားခဲ့သည်။

ဤဆုကို Myanmar Responsible Tourism(MRTI) မှ ဒုတိယအကြိမ်မြောက်ကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။ ၂၀၁၈ခုနှစ်အတွက် ဤပြိုင်ပွဲကို Business Innovation Facility (BIF) နှင့် ပူးတွဲကျင်းပခြင်းဖြစ်သည်။ BIF မှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်များအား တီထွင်ဆန်းသစ်မှုရှိစေရန်နှင့် စီးပွားရေးအရအောင်မြင်မှုရှိပြီး ဝင်ငွေနှိမ့်ပါးသော ဒေသခံများပါ အကျိုးခံစားခွင့် ရရှိစေသော ခရီးသွားproducts များကို အကောင်အထည်ဖော်လုပ်ဆောင်နိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှ ၂၀၁၇ခုနှစ်အထိ ပံ့ပိုးမှုများပေးခဲ့သော Product and Package Innovation Competition (PPIC) ကို ယခုနှစ်တွင် MRTA တွင် ပေါင်းစည်းပြီး ထည့်သွင်းကျင်းပပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

MRTA ကို လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ အကျိုးကျေးဇူးများ ဖန်တီးပေးနိုင်သော မြန်မာ့ ခရီးသွားလုပ်ငန်း၏ အလားအလာကောင်းမှုကို ကျယ်ပြန့်စွာသိရှိနားလည်နိုင်စေရန် ရည်ရွယ်ပြီး ကျင်းပပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ခရီးသွားလုပ်ငန်းတွင် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုရှိသော လုပ်ငန်းရှင်များ၏ အားထုတ်မှုများကို ဖော်ထုတ်ပြသနိုင်စေရန်၊ တာဝန်သိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်မှုများကို အတုယူလုပ်ကိုင်နိုင်စေရန်နှင့် ရေရှည်တည်တံ့ပြီး စီးပွားရေးအရအောင်မြင်ပြီး ဝင်ငွေနှိမ့်ပါးသော ဒေသခံများပါ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိစေသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းပုံစံကို စံပြအဖြစ်သတ်မှတ်ကာယှဉ်ပြိုင်လုပ်ကိုင်နိုင်စေရန် အားပေးပါသည်။

တာဝန်ယူမှုရှိသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ စံနှုန်းများကို ဦးဆောင်လုပ်ကိုင်နိုင်ကြောင်းကို မနှစ်က ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့သော ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်များ၏ စိတ်အားထက်သန်မှု၊ ကြိုးစားအားထုတ်မှုတို့က မီးမောင်းထိုး သက်သေပြပြီး ဖြစ်ပါသည်။

"ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ ခရီးသွားလုပ်ငန်းကို အားပြုပြီး ပိုမိုနေထိုင်ကောင်းဖွယ်အခြေအနေများကို ဖန်တီးပေးရန်ဖြစ်ပါသည်။ ဒါကလည်း ခရီးသွားလုပ်ငန်းကို အကျိုးရှိစေမည်ဖြစ်ပါသည်။ ပိုပြီး နေထိုင်လို့ကောင်းတဲ့ နေရာဒေသတွေက သွားရောက်လည်ပတ်ပို့ကောင်းတဲ့ ဒေသတွေ ဖြစ်နေလို့ပါပဲ။ ၂၀၁၇ ခုနှစ်မှာ MRTA ဆု ရရှိထားသူများ အနေဖြင့်လည်း သူတို့ကိုယ်သူတို့ ဂုဏ်ယူသင့်ပါတယ်။ တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်း ဆိုတဲ့ လှုပ်ရှားမှုထဲမှာ ဦးဆောင်သူတွေအနေနဲ့ အသိအမှတ်ပြုခြင်း ခံရလို့ပါ။" ဟုMRTI ၏ ဥက္ကဋ္ဌ ကိုညွန့်မှ ပြောကြားသွားပါသည်။



၂၀၁၇ ခုနှစ် MRTA တွင် ဆုရရှိခဲ့ခြင်းအတွက် ဧရာဝတီဒေသ (Destination Ayeyarwady) မှ Paul Bates မှ သူတို့နှင့် လက်တွဲ လုပ်ကိုင်ခဲ့သော ဒေသခံများအတွက် ဘယ်လိုကောင်းကျိုးများ ရရှိခဲ့ကြောင်း ယခုကဲ့သို့ ပြောကြားသွားပါသည်။

"ဧရာဝတီဒေသမှ အမျိုးသား၊ အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်တွေ အတွက်တော့ MRTI မှ ချီးမြှင့်သော ၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် 'ဒေသခံများ ပါဝင်မှုရှိသော ခရီးသွားလုပ်ငန်း' ဆိုင်ရာ အကောင်းဆုံးဆုကို ရရှိခဲ့ခြင်းသည် မိမိတို့အမြင်များကို တင်ပြခွင့် မရှိသူများအား ဖော်ထုတ်တင်ပြခွင့်ပေးလိုက်သလိုပါပဲ။"

၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် တာဝန်သိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အကောင်းဆုံး သတင်းဖြန့်ဝေပေးနိုင်သောသူဆုရရှိခဲ့သော Sampan Travel မှလည်း MRTA မှ သူတို့အဖွဲ့သားအတွက် မည်သို့စိတ်ဓာတ်ခွန်အားမြှင့်တင်ပေးခဲ့ပြီး အကျိုးရှိစေခဲ့ပုံကို ယခုကဲ့သို့ ပြောသွားပါသည်။

"ရည်ရှည်တည်တံ့နိုင်ဖို့ဆိုတာကတော့ အချိန်ပေးလုပ်ဆောင်သွားရမဲ့ နှစ်ရှည်လုပ်ရမဲ့ အရာတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ တခါတရံ အချိန်တိုအတွင်း ရလဒ် မကြုံတွေ့ရပါဘူး။ အင်မတန် အားစိုက်ထုတ်ရပြီး ပင်ပန်းပန်း ပန်း ကြိုးစားလုပ်ကိုင်ရပါတယ်။ စိတ်ပျက်စရာတွေလည်း ကြုံတွေ့ရနိုင်ပါတယ်။ ဒီဆုမှာ ဝင်ပြိုင်လိုက်ခြင်းဖြင့် ကျွန်တော်တို့ ကြိုးစားဖို့ မြန်မာ့ခရီးသွားလုပ်ငန်းရေရှည်တည်တံ့နိုင်ဖို့ စိတ်ဓာတ်ခွန်အား ပေးပါသည်။"

ယခုနှစ်တွင်တော့ မြန်မာ့တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်းဆုမှ ခရီးသွားလုပ်ငန်းတွင် တီထွင်ဆန်းသစ်မှုရှိပြီး ဦးဆောင်လုပ်ကိုင်နေသောသူများကို အောက်ပါဆုအမျိုးအစားများ အတိုင်း ရွေးချယ်ချီးမြှင့်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

- > ခရီးသွားဧည့်သည်များ တည်းခိုနားနေနိုင်ရန်အတွက် အကောင်းဆုံး ဖော်ဆောင်လုပ်ကိုင်နေသော တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်း
- > အကောင်းဆုံး တာဝန်သိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရှင်
- > ဒေသခံများပါဝင်မှုရှိသော ခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အကောင်းဆုံး ဖော်ဆောင်လုပ်ကိုင်နိုင်မှု
- > အကောင်းဆုံးတီထွင်ဆန်းသစ်နိုင်သော တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်း အမျိုးအစား



> တာဝန်သိခရီးသွားလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အကြောင်း အသိပညာဖြန့်ဝေပေးနိုင်သော အကောင်းဆုံး စီမံကိန်းအမျိုးအစား

> စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ ပညာရေး စသည့်အခွင့်အလမ်းနည်းပါးသူများအား ပါဝင်အကျိုးခံစားနိုင်ခွင့်ရရှိစေသော တာဝန်သိ ခရီးသွားလုပ်ငန်းအမျိုးအစားဆိုင်ရာ အကောင်းဆုံးလုပ်ဆောင်မှု

MRTI မှ အဖွဲ့အစည်း အားလုံးကို ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။ ဩဂုတ်လ ၁၀ ရက်နေ့တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်လျှောက်လွှာများကို စတင်လက်ခံပါမည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို Myanmar Responsible Tourism Awards (MRTA) ၏ website တွင် ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ပါသည်။

www.myanmarresponsibletourismawards.org

MRTA တွင် ပူးပေါင်းပါဝင်လိုသူများရှိပါကလည်း အထက်ပါ website တွင် အချက်အလက်များ ရရှိနိုင်ပါသည်။

ပြိုင်ပွဲနှင့်သက်ဆိုင်သော အချက်အလက်များကို MRTA ၏ Facebook page (@myanmarresponsibletoursimawards)

တွင်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။